
Geachte griffier en geachte mevrouw Alberts,

Hierbij wil ik reageren op fouten in de berichtgeving omtrent schriftelijke vragen 104-2019 van 
Statenlid Albers.
Er wordt gesproken over de BV Ter Coulster die grond heeft gekocht. Dit is foutief het is de V.O.F. 
Brouwer de Koning die de grond heeft gekocht.
Vraag 4: De koper is BV Ten Coulster, waarvan de familie Brouwer de Koning de eigenaar is.
Ook dit is foutief, mijn familie (van der Feen de Lille-Fontein Verschuir) is sinds 1808 eigenaar van 
Landgoed Ter Coulster in Heiloo.
Sinds 2001 is het hele landgoed ondergebracht in een zogenaamde NatuurSchoonWet (NSW) BV, 
waarvan de familie van der Feen de Lille eigenaar is.
Sinds 1 mei 1954 wordt boerderij Ter Coulster Hof met weilanden verpacht aan de familie Brouwer 
de Koning.
De v.o.f. Brouwer de Koning heeft daarnaast eigen land in eigendom, voornamelijk gelegen aan de 
oostkant van de A9, waaronder de recent gekocht landerijen.
Het bos van Ter Coulster is opengesteld voor wandelaars en het onderhoud wordt geheel in eigen 
beheer met hulp van een grote groep vrijwilligers uitgevoerd.
Ter Coulster is het enige particuliere historische landgoed boven het Noordzeekanaal.
Wij zijn er enorm trots op dat wij het landgoed in stand kunnen houden met hulp van zoveel 
vrijwilligers.
In mei 2018 heeft gedeputeerde Adnan Tekin de landgoederenroute geopend die een verbinding 
vormt tussen de landgoederen Willibrordus/Ypestein, Ter Coulster en Nijenburg.
Een zeer mooie wandelroute, door bos en weilanden, die veel bezoekers trekt en een mooie 
combinatie is van cultuur, historie en natuur.

Ik hoop dat hiermee het een en ander duidelijker is geworden.
Als er nog vragen zijn kunt u mij altijd bellen of e-mailen.

Met vriendelijke groet,

De heer Van der Feen de Lille, beheerder en mede-eigenaar

Landgoed Ter Coulster NSW BV


